

الشروط والأحكام لعرض 20% على مشترياتك من noon

20% discount on noon– Terms and Conditions

- Offer valid on a maximum of 1 order per customer per month using the promo code **VISA**.
- Offer is valid from 7 August – 10 August 2026.
- 20% discount offer with up to SAR 75 SAR cap.
- Offer is applicable on order value of 200 SAR and above.
- Offer will only apply on noon One active memberships.
- This offer is not valid for payments using e-wallets (Apple Pay, mada Pay, Samsung Pay, Google Pay) or noon credits.
- Offer will not apply on purchasing noon Gift cards.
- Offer cannot be combined with any other vouchers or coupon code.
- Offer is not valid with Buy now pay later (Tabby/Tamara) or with Trade-in request.
- Offer will only apply on meem Credit Cards issued in KSA.
- Annual Percentage Rate (APR) starting from 42.31%, based on a principal amount of SAR 10,000.
- يطبق العرض على طلب واحد كحد أقصى من كل شهر لكل عميل باستخدام الكود: **VISA**.
- يسري العرض من 7 اغسطس – 10 اغسطس 2026
- خصم 20% حتى 75 ريال.
- يطبق العرض على الطلبات بقيمة 200 ريال وأكثر.
- يطبق العرض فقط على منتجات الأزياء، الجمال والبيت.
- لا يطبق العرض عند الدفع عبر أبل باي أو رصيد noon.
- العرض لا ينطبق على شراء بطاقات الهدايا من noon.
- لا يسري هذا العرض على المدفوعات التي تتم باستخدام المحافظ الإلكترونية (mada Pay، Apple Pay، Samsung Pay، Google Pay) أو رصيد noon.
- العرض لا ينطبق على شراء بطاقات الهدايا من noon.
- لا يمكن دمج هذا العرض مع أي أكواد خصم أخرى.
- لا يمكن تطبيق العرض عند استخدام تابي وتمارا كوسيلة للدفع أو خدمة استبدال noon
- العرض ينطبق فقط عند استخدام بطاقة ميم الائتمانية الصادرة في السعودية
- يبدأ معدل النسبة السنوية (APR) من 42.31% بناءً على مبلغ تمويل أساسي قدره 10,000 ر.س.

